
Styrelsemöte MASK 2022-12-14 TEAMS 
Protokoll 

 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas. 

Val av mötessekreterare: Richard Lundstedt 

Närvarande: 

Henrik Runström 

Daniel Lafourcade 

Jakob Junvik  

Calle Nyström 

Elsa Holmquist – Avvek 20:40 

Gustav Fahlström 

Richard Lundstedt 

2. Uppföljning styrelsemöte 2022-11-21 

Föregående mötesprotokoll har ej lagts till handlingarna. 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen gås igenom och godkänns av mötet. 

4. Rapporter (distriktet, alpina kommittén, mm) 

Distrikt: Läger i Snö, inte så stort deltagande från Mullsjö men generellt bra 
gäng och uppskattat. Samtidigt som regionlägret. 

Kallellse fartläger U12-U14 ute (kommer gå ut på mejl, ligger i 
tävlingskalendern). 

Unga ledare, tränarutbildningar framöver för några stycken i klubben. 

AK: Alla representanter från Sverige i gemensamt möte. Uppmaning om att 
söka accelerationsstöd. 

5. Tandådalenläger 

Mycket snö och många backar med bra underlag öppna, bra och uppskattat 
läger av deltagarna. 

Film på gång! 

5. Avtal med Mullsjö Alpin 

Mullsjö Alpin återkopplade med ett erbjudande efter mötet styrelsen hade med 
Mullsjö Alpin. Med givna förutsättningar kan vi konstatera att vi inte kan 
bedriva verksamheten i Knaggebo. 

Diskussion kommer fortlöpa och vi får se vad vi landar i. 

6. Verksamhet i vinter 
Säsongskort inköpta i Ulricehamn för en del av medlemmarna i klubben. 
Vi satsar på att köra i Ulricehamn för de äldre och ser om vi kan lösa 
slalomskola och ev något annat i Mullsjö. 
Diskussion kring eventuella tillvägagångssätt för att möjliggöra för verksamhet 
i Knaggebo och hur den skulle kunna se ut och under vilka förutsättningar det 
kan ske. 

7. Utbildning 

Unga ledare – Utbildning i Göteborg, några intressenter från MASK. 

Finns några motsvarande utbildningar för äldre ledare/vuxna? 

Ev. bansätterutbildning eller liknande kan bli aktuellt framöver. 

 



8. Ekonomi/Kassör 

Fortnox skaffat, tillgång till banken etc klart, planerar överlämning med Viktoria 
inom kort. 

9. Budget 2022/2023 

Skjuts fram till nästa möte. 

10. Hemsidan 

Laget.se är kanske inte den bästa lösningen för oss, klubbenonline.se är ett 
alternativ men vi behöver veta hur det funkar med funktioner som 
medlemsregister och möjligheter att söka LOK-stöd. 

11. Övriga frågor 
- 

12. Nästa möte 

Bestäms senare. 

 

   
  

 


